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Trojího úspěchu dosáhli žáci 
Kupkovy školy v Břeclavi ve škol-
ním poháru ve veslování, štafe-
tovém závodě na veslařských 
trenažérech v Hodoníně, zná-

mém také pod názvem Ergoshow 
2019. Toho se zúčastnilo rekord-
ních osm základních škol.

Prvního úspěchu dosáhlo de-
setičlenné družstvo žáků šestých 

a sedmých tříd, když zvítězilo 
v kategorii mladších žáků před 
ZŠ Hodonín, Van -
čurova a ZŠ Brun-
tál. Ze suverénního 
vítězství se radova-
li osmáci a deváťáci. 
Druhé místo obsadi-
la ZŠ Rohatec a třetí 
ZŠ Hodonín, Vanču-
rova. Vítězná ZŠ Kup-
kova se stala i díky 
výsledkům z Drako-
bití (závodu dračích 
lodí ) nejúspěšnější 
školou celého klání 

a obhájila tak loňský triumf.
(ds, foto L. Kucharovičová)
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Softbalov ý oddíl Locos 
Břeclav patří mezi ty, kteří dě-
lají městu velmi dobrou pověst 
za jeho hranicemi. V loňské se-
zoně se A tým mužů při své 
premiéře v nejvyšší české sou-
těži dostal až do finále play 
off, několik břeclavských hrá-
čů obléklo reprezentační dres 
a břeclavský trenér Dušan Bor-
bély byl vyhlášen nejlepším 
trenérem extraligy a osobností 
roku 2019. Předsedy oddílu To-
máše Křivánka jsme se zepta-

li, jak se břeclavští softbalisté 
chystají na novou sezonu.

Vloni jste dosáhli téměř na 
extraligový vrchol. Co děláte 
proto, aby byla úspěšná i nad-
cházející sezona? 

Tento rok jsme se rozhodli 
soustředit na útočnou stránku 
naší hry a tomu podřizujeme vět-
šinu přípravy. Samozřejmě jsme 
zůstali věrní rychlostní stránce 
naší hry.

Jaké máte cíle po loňské fi-
nálové účasti? 

Naším cílem do příští sezony 
je umístit se do pátého místa po 
základní části. Play off pak už je, 
jak dobře víme, úplně nová soutěž 
a stát se může všechno.

Změnil se nějak kádr A týmu? 
Do letošní sezóny hlásíme jed-

nu posilu, a to Jakuba Holobrádka. 
Ten se vrací po několika sezonách 
strávených v Havlíčkově Brodě 
domů.

Jaká je situace u mládežnic-
kých týmů? 

S B týmem nastoupíme do dru-

hé ligy a bereme to jako příležitost 
pro mladé hráče, jako mezistupeň 
před extraligou.

Zvýšil se po loňské skvělé 
sezoně v Břeclavi zájem o soft-
bal? 

V letošním roce jsme registro-
vali 49 nových zájemců. Podařilo 
se nám opět dodat několik hráčů 
do mládežnických reprezentací. 
Velké věci si letos slibujeme od 
týmu coachballistů, kde se nám 
podařilo dát dohromady dobrou 
partu. (juh)

Softbalisty čeká druhá sezona v extralize

Kupkova obhájila loňský triumf

Cykloterasa s občerstvením
Pořádání firemních 
a soukromých akcí
Možnost grilování 
a zajištění rautů
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